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（請接背面） 

 

 

一、關於偵查中之羈押審查程序，就犯罪嫌疑人及其辯護人得否獲知檢察官據以聲請羈

押之理由，司法院大法官近期作出解釋。請詳述： 

本權利之意義為何？（12分） 

（13分） 

二、請依司法院大法官解釋意旨，詳細說明： 

外集會遊行採許可制之合憲性的考量為何？（12分） 

13分） 

三、請將下列英文翻譯成中文：（15分） 

The disruptive impact of information technology on youth development is to produce a 

cultural shift which may leave present psychological, social and cultural norms behind, 

including respect for property rights, privacy, national security, and the authority of law 

enforcement. No one can predict the prognosis for a generation inured by the consumption 

of illegally downloadable music, videos software and games. 

四、請將下列中文翻譯成英文：（15分） 

不管你喜不喜歡，無人駕駛汽車已經上路了。雖然在流行之前還有許多社會及法規

方面的問題尚未得到解答，但技術已唾手可得。無人駕駛汽車不但將改變汽車工業

的運作方式，仰賴運輸的各種商務也會因此而改變。 

五、英文作文：（20分） 

Write an English essay in NO MORE THAN 350 words in which you are required to 

argue for or against replacing textbooks with tablets (iPads, etc.) in school. Use specific 

reasons and examples to support your arguments. 


